
Základní škola a Mateřská škola  Želeč          
 

Želeč 66 , 391 74  Želeč IČO: 70988218  

 

ZÁPIS č. 3 / 2019 

Datum: 6. června 2019 

Přítomni: M. Kostečková, V. Šimáková, L. Suchá, M. Komma Janovská, J. Mengler,      

       M. Novotná, L. Rypáček, Jakub Houdek, Jan Houdek 

Hosté: P. Cába – ředitel školy 

Ověřovatel zápisu: L. Rypáček 

Program jednání:  

1) Výsledky zápisů; Informace o následujícím školním roce 2019-2020 

2) Nabídka správy třídního fondu 

3) Informace ke školnímu vzdělávacímu programu 

4) Různé  

ad 1)  

Pan ředitel informoval, že u zápisu do 1. třídy bylo 22 dětí, 2 mají odklad, tedy nastoupí 

v příštím školním roce 20 žáků.  

2. třída – 13 žáků, 3. třída – 22 žáků, 4. třída 17 žáků, 5. tříd 19 žáků.  

K tomu budou pracovat ve škole 2 asistenti pedagoga na 0,5 a na 0,25 úvazku. Prostředky 

budou hrazeny ze šablon. 

Do mateřské školy v Želči  bylo zapsáno 18 dětí; všechny byly přijaty. Celkem bude 57 dětí, a 

tak pro příští školní rok budou tři oddělení. 

Do mateřské školy v Hlavatcích bylo přijato 8 dětí a celkem jich bude v příštím roce 28. 

Dále informoval pan ředitel, že se plánuje rekonstrukce školní družiny, která by ale  měla 

proběhnout  až v létě 2020.  

Z minulého zápisu vyplynulo, že by škola mohla uvažovat o půdní vestavbě. Vše závisí zatím 

na rozhodnutí ředitele a komunikaci se zřizovatelem.  

ad 2) 

J. Mengler představil školské radě a předal p. řediteli informace o možnosti spravování 

třídního fondu. Dosud tyto peníze spravoval třídní učitel a hradil z nich běžné drobné výdaje 

třídy (vstupné na různé akce, nákup výtvarných potřeb,...)  

V praxi by to znamenalo, že rodiče na příslušný bankovní účet vloží určitou částku a z ní 

budou odčítány položky, které by jinak třídní učitel vybíral a předával v kanceláři. V tomto 

portálu by rodiče měli okamžitý přehled, za co jejich dítě peníze vyčerpalo. 

Členové školské rady návrh vyslechli, p. ředitel si převzal informace a rozhodnutí je na něm.  



ad 3)  

J. Mengler se dotazoval na plnění výstupů ŠVP. Šlo o to, že vyučující mají obavu, aby žáci, 

kteří končí základní vzdělávání I. stupně prošli vším důkladně a aby z jejich budoucích školy 

nepřicházelo negativní hodnocení na vrub školy. J. Mengler citoval výstupy rámcového 

vzdělávacího programu, které jsou pro šestý ročník.  

V. Šimáková i M. Kostečková J. Menglera ujistily, že nadstavbové učivo je zpřístupňováno 

pouze žákům, kteří ho mají pouze jako rozšiřující navíc a že není nikterak známkováno. 

Následně se stočila diskuse na to, zda v učebnicích s doložkou RVP je učivo, které tyto 

výstupy opravdu splňuje.  

Na to reagoval ředitel školy P. Cába tím, že je nutné vybírat si pouze konkrétní věci z učebnic 

a rozhodně je nebrat za bernou minci, potažmo lpět na tom, aby všechna cvičení byla 

dodělána není rovněž nutné. Ve výsledku ale bylo řečeno, že se škola doposud nesetkala 

s negativním hodnocením svých žáků. 

ad 4)  

M. Kostečková informovala o přípravách na školu v přírodě. Vzhledem k tomu, že se již po 

několikáté jede na stejné místo do rekreačního areálu Želivka, musel být doprovodný program 

upraven, aby byl pobyt pro děti zajímavý. Proto je zakomponován výlet do Pelhřimova – do 

muzea kuriozit.  

Na to reagoval p. ředitel, že má v plánu pro příští roky udělat změnu místa – v úvahu přichází 

ubytování na Poštovně (Monínec) případně místo bude upřesněno.  

 

Zapsal: J. Mengler 

Želeč 6. června 2019 

         Mgr. Jaroslav Mengler 

                předseda ŠR 

 

 


